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Public Service Announcement 

Canadian Army training in Cornwall, marching on roadsides 

January 17, 2025 – Ottawa, Ont. – National Defence / Canadian Armed Forces 

Local Canadian Army Reserve soldiers from the Stormont, Dundas, and Glengarry Highlanders’ 
Basic Military Qualification (BMQ) course will conduct a fitness march in Cornwall on January 
23, 2025. 

Soldiers will march along local roadsides in uniform with their service rifles, which will remain 
unloaded at all times. They will wear Canadian Army-issued uniforms and personal protective 
equipment. 

Members of the public can expect to see upwards of 10 soldiers at a time, marching along the 
roads in various formations. We ask that members of the public slow down when passing these 
marching soldiers. 

This important exercise is being conducted in order to prepare Canadian Army Reserve 
members to operate in various weather conditions, and maintain fitness and stamina while 
carrying their equipment. This type of regular, scheduled training keeps our soldiers and units 
ready to respond to missions in Canada like floods and wildfires, and support international 
stability operations with partners and allies. 

All measures are being taken to ensure minimum inconvenience to those in the area, and 
members of the public are asked to take extra caution when approaching military vehicles and 
personnel. The residents of Cornwall are thanked in advance for their understanding and co-
operation.  

- 30 -

Contacts 

Lt(N) Andrew McLaughlin  
Public Affairs Officer 
33 Canadian Brigade Group 
Email: Andrew.McLaughlin@forces.gc.ca 
Tel: 519-854-8697 

mailto:Andrew.McLaughlin@forces.gc.ca


National   Défense 
Defence   nationale 

    
 

 

         

 

Message d’intérêt public 

L’Armée canadienne s’entraîne à Cornwall en marchant sur les routes 
 

Le 17 janvier 2025 – Ottawa (Ont) – Défense nationale / Forces armées canadiennes 
 
Des soldats locaux de la Réserve de l'Armée canadienne du cours de qualification militaire de 
base (QMB) des Stormont, Dundas et Glengarry Highlanders effectueront une marche de mise 
en forme à Cornwall le 23 janvier 2025. 

 
Les résidents peuvent s’attendre à voir plus de 10 soldats à la fois, défiler le long des routes 
dans diverses formations. Nous demandons aux résidents de ralentir lorsqu’ils croiseront ces 
soldats. 

 

Cet exercice important vise à préparer les réservistes de l’Armée canadienne à mener des 
opérations dans des conditions météorologiques diverses et à maintenir leur condition 
physique ainsi que leur endurance en transportant de l’équipement. Ce type d’entraînement 
régulier et planifié permet à nos unités et à nos soldats d’être prêts à intervenir dans le 
cadre de missions au Canada, comme en cas d’inondations et de feux de forêt. Il permet 
également d’appuyer les opérations internationales de stabilité avec des partenaires et des 
alliés. 

 
Toutes les mesures sont prises pour assurer un dérangement minimal à la population 
environnante. Les résidents sont priés de faire preuve d’une plus grande prudence lorsqu’ils 
approchent des véhicules et du personnel militaires. Nous remercions d’avance les résidents 
de North Bay et de Timmins de leur compréhension et de leur collaboration. 
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Personnes-ressources 
 
Ltv Andrew McLaughlin  
Officier des affaires publiques 
33e Groupe-brigade du Canada 
Courriel : Andrew.McLaughlin@forces.gc.ca 
Téléphone : 519-854-8697 
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